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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lemondana-e az egyetemet fenntartó alapítvány 
kuratóriumi tagságáról annak érdekében, hogy a magyar hallgatók továbbra is részt 
vehessenek az Erasmus-programban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön arra a hírre, miszerint az alapítványi fenntartású magyar felsőoktatási intézmények 2024-től nem
vehetnek részt az Erasmus+, illetve a Horizont Európa kutatási és innovációs programban sem, úgy
reagált,  hogy meglepő, mivel „eddigi tárgyalásokon nem kifogásolta az Európai Bizottság, hogy
politikusok  ülnek  az  egyetemek  alapítványi  kuratóriumaiban”.  Miniszter  Úr  annak  ellenére
fogalmazott így, hogy az Európai Tanácsban már a 2022 decemberének közepén tartott szavazások
során ez nyilvánvalóvá vált, sőt az Országgyűlés kormánypárti többsége  először úgy módosított
egy  törvényt,  hogy  korábbi  szándékai  ellenére  mégis  távozniuk  kellene  a  közfeladatot  ellátó
közérdekű vagyonkezelő alapítványok kuratóriumaiból a minisztereknek, az államtitkároknak és a
miniszterelnök  politikai  igazgatójának  is,  majd  később  gyorsan  korrigált,  és  módosított  a
Törvényalkotási Bizottságon keresztül.

A magyar hallgatók tízezreit érintő súlyos következményekre tekintettel arra kérem, hogy 
válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1) Ha a Kormány számára már hetek óta ismertek az EU szervei által támasztott kifogások, 
Ön hogy hogy nem ismerte azokat uniós forrásokért felelős miniszerként?

2) Kezdeményezi-e a Kormány a problémás törvényhely módosítását?

3) Lemondana-e az egyetemet fenntartó alapítvány kuratóriumi tagságáról annak érdekében, 
hogy a magyar hallgatók továbbra is részt vehessenek az Erasmus-programban?

Várom válaszát.


